

**Subregional Office for North Africa**  
Avenue Attine- Hay Riyad  
P.O.Box 2062 - Rabat, Morocco  
Tel.: (+212) 537 71 78 29/ 537 71 56 13  
Fax: (+212) 537 71 27 02  
web: [www.uneca.org/north-africa](http://www.uneca.org/north-africa)



**United Nations**  
**Economic Commission for Africa**

**Subregional Office for West Africa**  
Maison des Nations Unies  
428 Avenue du Fleuve Niger  
P.O. Box 744 Niamey, Niger  
Tel: (+227) 20 73 72 00/01-  
Fax : (+227) 20 72 28 94  
web: [www.uneca.org/sro-wa](http://www.uneca.org/sro-wa)

**Welcome to the Intergovernmental Committees of Senior Officials and Experts (ICSOE) Meeting**  
**“Investing in energy transition, food security and regional value chains for sustainable development in North and West Africa”**

### **Bienvenue à la Réunion de groupe d'experts :**

« Investir dans la transition énergétique, la sécurité alimentaire et les chaînes de valeurs régionales pour le développement durable en Afrique du Nord et de l'Ouest »

## **INFORMATION NOTE**

**Date of the meeting:** November 1-3, 2023  
**Venue:** Alisa Hotel North Ridge - Accra (Ghana)  
21 Dr. Issert Street, North Ridge – Accra  
P. O. Box 1111, Accra – Ghana  
Office: +233 (0)302 214 233 - 44  
Mobile: + 233 (0) 501631277  
Email : [info@alisahotels.com](mailto:info@alisahotels.com) ;  
[a.opare@alisahotels.com](mailto:a.opare@alisahotels.com)  
Website: <https://alisahotels.com>

### **1. Registration and badges**

Participants, including those who have previously registered, will be required to register online and obtain identification badges in relation to their registration prior to the start of the meeting. Registration link will be sent to all participants. For security and logistical reasons, identification badges should be worn by all participants at all times during the meeting, as well as during official social functions.

### **2. Documentation**

The documents of the meeting will be sent by email to the participants. The participants are invited to contact the secretariat for all questions concerning the Office publications or the distribution of documents during the meeting.

### **3. Immigration requirements**

All participants who are nationals of ECOWAS member countries do not need an entry visa to Ghana.

## **NOTE D'INFORMATION**

**Date de la réunion :** 1 au 3 Novembre 2023  
**Lieu:** Alisa Hotel North Ridge - Accra (Ghana)  
21 Dr. Issert Street, North Ridge – Accra  
P. O. Box 1111, Accra – Ghana  
Office: +233 (0)302 214 233 - 44  
Mobile: + 233 (0) 501631277  
Email : [info@alisahotels.com](mailto:info@alisahotels.com) ;  
[a.opare@alisahotels.com](mailto:a.opare@alisahotels.com)  
Website: <https://alisahotels.com>

### **1. Inscription et Badges**

Un enregistrement est prévu en ligne avant l'ouverture de la réunion et un badge relatif à l'inscription sera remis aux participants. Le lien d'inscription sera envoyé à tous les participants. Pour des raisons de sécurité et de logistique, le port du badge est obligatoire durant toute la période de la réunion.

### **2. Documentation**

La documentation relative à la Réunion sera transmise aux participants par email. Ils sont invités à consulter le secrétariat pour toutes questions concernant les publications du Bureau et la distribution de documents durant la réunion.

### **3. Règlementation en matière de visas**

Tous les participants ressortissants des pays membres de la CEDEAO n'ont pas besoin de visa d'entrée au

Participants who are nationals of non -ECOWAS countries are requested to make the necessary arrangements to secure their entry visas to Ghana.

#### **4. Hotel Accommodation**

For accommodation purposes, hotels indicated on the Annex 1 will provide special rates for participants.

All participants are required to contact the hotel of their choice from the provided list for their booking and settle their accommodation fees directly to the hotels.

#### **5. Climate**

The time in Accra, Ghana corresponds to Universal Time (GMT). In November, Accra generally has very high temperatures and moderate rainfall. Anticipate daytime temperatures around 30°C, while night temperatures can drop to 26°C.

Please review the weather forecast for Greater Accra before your travel.

#### **6. Money and Banks**

The Ghanaian Currency is the “Ghanaian Cedi” (GHS). Exchange rate at 10th October 2023,

1 dollar USD= 11,748322 GHS

Recognized bank cards (Master card, and Visa Card...) are generally accepted in touristic areas, hotels and supermarkets in Ghana.

Banks are open from Monday to Friday as follows: 8:00am to 5:00pm. Participants could make the exchange of the recognized foreign currencies (US\$, Euro, ...) in the banks, airport, and hotels.

#### **7. Transport**

Participants sponsored by ECA will receive their ticket. Kotoka International Airport is 6km from Alisa Hotel. Transport from the airport to the Hotel and Hotel to the airport will be covered by the Government of Ghana.

#### **8. Health measures and requirements**

Participants must inquire and to comply with sanitary measures in Ghana as needed.

Participants are requested to travel with their yellow fever vaccination records which will be required by the health authorities at the airport.

Health desk with a physician will be available at the meeting venue for emergency purpose.

#### **9. Electrical Plug / Outlet and voltage**

Ghana Operates on 230V supply voltage.

Ghana uses Plug type D which has three round pins

Ghana. Les participants qui sont ressortissants de pays non-membres de la CEDEAO sont priés de prendre les dispositions nécessaires pour obtenir leur visa d'entrée au Ghana.

#### **4. Hébergement et frais de séjour**

Pour les besoins d'hébergement, les hôtels répertoriés en annexe 1, accordent des tarifs préférentiels.

Les participants sponsorisés par le Bureau sont appelés à faire leur réservations avec l'hôtel de leur choix dans la liste en annexe et à régler leur facture d'hébergement directement à leur hôtel.

#### **5. Climat**

L'heure à Accra, au Ghana, correspond au temps universel (GMT). En novembre, Accra connaît généralement des températures très élevées et des précipitations modérées. Attendez-vous à des températures autour de 30°C, tandis que les températures nocturnes peuvent descendre jusqu'à 26°C.

Pour plus de détails veuillez consulter les prévisions météorologiques avant votre voyage.

#### **6. Monnaie / Banques**

La monnaie ghanéenne est le « Cedi ghanéen » (GHS). Taux de change au 10 Octobre 2023

dollar US= 11,748322 GHS

Les cartes bancaires reconnues (Master card, et Visa Card...) sont généralement acceptées dans les zones touristiques, les hôtels et les supermarchés du Ghana.

Les banques sont ouvertes du lundi au vendredi de 8h00 à 17h00. Les participants pourraient effectuer le change des devises étrangères reconnues (US\$, Euro, ...) dans les banques, les aéroports, les hôtels et sur le lieu de la conférence.

#### **7. Transport**

Les participants parrainés par ECA recevront leur billet. L'aéroport international de Kotoka se trouve à 6 km de l'Alisa Hotel. Le transport de l'aéroport à l'hôtel et de l'hôtel à l'aéroport sera pris en charge par le gouvernement du Ghana.

#### **8. Mesures Sanitaires**

Les participants doivent se renseigner et respecter les mesures sanitaires en vigueur au Ghana.

Le carnet de vaccination contre la fièvre jaune sera exigé par les autorités sanitaires de l'aéroport.

Un bureau de santé avec un médecin expérimenté sera sur le lieu de la conférence pour les urgences.

#### **9. Prise de courant électrique et tension**

Au Ghana la tension d'alimentation est de 230V.

Il est utilisé une fiche de type D qui comporte trois broches rondes dans un schéma triangulaire et le type

In a triangular pattern and type G is the plug which has three rectangular pins in a triangular pattern. Participants will need an adapter to plug in their devices.

G qui a trois broches rectangulaires dans un schéma triangulaire. Les participants auront besoin d'un adaptateur pour brancher leurs appareils.



**We look forward to welcoming you to Accra and wish you a pleasant trip!**

**Nous nous réjouissons de vous accueillir à Accra et vous souhaitons un agréable voyage !**

## **10. Contacts /10. Contacts**

### **Focal point :**

#### **SRO-NA**

Cathy Lubuya Bashala, Economic Affairs Officer

Email: [hussein44@un.org](mailto:hussein44@un.org)

#### **SRO-WA**

Amadou Diouf, Chief Sub regional initiatives Section

Email : [diouf19@un.org](mailto:diouf19@un.org)

#### **Ghana Government:**

Stephen Ampem Darko, Principal Planning Analyst, Monitoring & Evaluation Division, National Development Planning Commission

Email: [stephen.ampemdarko@ndpc.gov.gh](mailto:stephen.ampemdarko@ndpc.gov.gh)

### **Invitations :**

#### **SRO-NA**

Fouzia Assou Qaddour

Email: [assouqaddou@un.org](mailto:assouqaddou@un.org)

#### **SRO-WA**

Zara Sani

Email : [saniz@un.org](mailto:saniz@un.org)

### **Presse / Communication**

#### **SRO-NA**

Houda Filali-Ansary

Email : [filali-ansary@un.org](mailto:filali-ansary@un.org)

#### **SRO-WA**

Tahirou Gouro

Email : [gouro2@un.org](mailto:gouro2@un.org)

**Administration / logistics :**

**SRO-NA**

Claude Claude Wilondja Kapilukwa, Administrative and Finance Officer

Email : [wilondjaclaude@un.org](mailto:wilondjaclaude@un.org)

Naima Sahraoui

Email: [sahraoui.uneca@un.org](mailto:sahraoui.uneca@un.org)

Lahcen Hmade

Email: [hmade@un.org](mailto:hmade@un.org)

**SRO-WA**

Aissatou Sene, Administrative and Finance Officer

Email: [aissatou.sene@un.org](mailto:aissatou.sene@un.org)

Mariama Moussa Maiga

Email: [moussamaiga@un.org](mailto:moussamaiga@un.org)

Muriel Lompo

Email: [muriel.hazoumeplompo@un.org](mailto:muriel.hazoumeplompo@un.org)

**Ghana Government**

Raymond Nazar, Head, Growth, Employment, and income Distribution

Email: [RNazar@mofep.gov.gh](mailto:RNazar@mofep.gov.gh)

**Annex 1 / Annexe 1 - Hotel list with preferential rates for UN**

Type	Name of hotel and address	Room Tarif GHS (USD)
4*	<b>Alisa Hotel</b> 21 Dr. Isert Road- North Ridge Accra, Ghana Tel : +233(0)302214233 Mobile : +233(0)501631277 Email : <a href="mailto:info@alisahotels.com">info@alisahotels.com</a> ; <a href="mailto:a.opare@alisahotels.com">a.opare@alisahotels.com</a> Web site : <a href="http://www.alisahotels.com">www.alisahotels.com</a> <b>Afua Agyeiwaa Opare</b> Conference & Banquet Sales Manager	Standard Room: ₵1,338 - \$120 USD Superior Room: ₵1,672.50 - \$150 USD Deluxe Room: ₵2,007 - \$180 USD Exchange rate \$1=₵11.15 (exchange rate is subject to change without prior notice).
3*	<b>GC Royal Hotel</b> Asafoatse Tempong Lane House No 3, Accra Ghana Tel: +233594996048; +233302790835 Email: <a href="mailto:gchotelgh@gmail.com">gchotelgh@gmail.com</a> Web site: <a href="http://www.gcroyalhotel.com">www.gcroyalhotel.com</a>	Deluxe standard room for GHS 1,150 - \$100 USD Deluxe twin room for GHS 1,380 - \$120 USD Deluxe Balcony room for GHS 1,380 - \$120 USD per night UN price of \$80 (GHS 920) for a single occupancy per night flat rate on all the room types, This includes: airport pickup and drop off.

		Bed & Breakfast High speed Wifi etc.
3*	<b>Coconut Grove Regency Hotel</b> 5th Mozambique Link, Accra 3998 Ghana, Tel: +233 (307) 0602003; +233 (0) 26300676 Email: <a href="mailto:regencyreservations@coconutgrovehotelsghana.com">regencyreservations@coconutgrovehotelsg hana.com</a>	Single: 1,044 GHS – 87 USD